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چند نامزد اصولگرا در مقابل روحانی یعنی خودکشی

مجبتی ذوالنور نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی در مورد رقبای روحانی در انتخابات ریاست جمهوری سال آینده گفت: پیش بینی من این است که آقای روحانی رقیب ها یا رقیب قوی و جدی 
از جریان اصولگرایی خواهد داشت منتها اینکه آن مصداق چه کسی باشد موضوعی است که باید در جبهه اصولگرایی مورد بررسی قرار گیرد و افراد را مورد بررسی و براندازکنند که به یک تصمیم نهایی 
برســند. جانشین سابق نماینده ولی فقیه در سپاه خاطر نشان کرد: اگر از سوی اصول گرایان چند گزینه برای رقابت با روحانی معرفی شود و نتوانند یک رقیب را برای رقابت با روحانی انتخاب کنند قطعا 

دست به خودکشی زده اند و و شکست می خورند. یعنی اگر خواستار پیروزی هستند باید از یک کاندیدا حمایت کنند .وی در مورد احتمال وجود رقیبی اصلاح طلب برای روحانی در انتخابات 96 نیز گفت: 
احتمال اینکه روحانی در انتخابات سال 96 یک رقیب اصلاح طلب داشته باشد کم است. مگر اینکه در طول یکسالی که از عمر این دولت باقی مانده است نتیجه کار دولت و روحانی مانند سه سال گذشته 
باشــد که اصلاح طلبان احساس کنند نباید تخم مرغ هایشان را در سبد روحانی خرج کنند و به باور عبور از روحانی برسند. مشاور عالی نماینده ولی فقیه در سپاه خاطر نشان کرد: اگر در یکسال باقیمانده 

روحانی حرکتی انجام دهد که نتیجه مثبتی در جامعه داشته باشد ممکن است اصلاح طلبان طرح عبور از روحانی را اجرایی نکنند.

مانیفیست روابط خارجی؛ سوره ممتحنه
نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی گفت: 
مانیفست روابط خارجی نظام باید مبتنی بر 
سوره مبارکه ممتحنه باشــد زیرا خداوند در 
این سوره نحوه استکبار ستیزی را مشخص 
می کند. آیت الله ســید احمد علم الهدی با 
بیان اینکه مسلمانان هر کجا از قرآن فاصله 

می گیرند ضربه می خورند تاکید کرد که ســوره ممتحنه مســیری است که 
مسئولان سیاست خارجی باید پیش بگیرند.  امام جمعه مشهد افزود: سوره 
ممتحنه در برابر بینش خاصی است که در داخل به وجود آمده و برخی جریان 
های سیاسی کشور چشم ها را به دروازه های اروپا و آمریکا دوخته اند و گمان 
می کنند مشکلات را باید در آنجا حل کرد. وی اظهار کرد: خداوند در قرآن 
ناکامی، شکست و ذلت دشمنان را نوید می دهد و بر اساس آن کیفیت ارتباط 

با آنان را در سوره ممتحنه تشریح می کند.

امکان حمایت اصولگرایان از روحانی
غلامرضا مصباحی مقدم سخنگوی جامعه 
روحانیــت مبــارز گفــت: اینطور نیســت که 
شرایط آقای روحانی شــرایطی باشد که مورد 
اقبال اصولگرایان قرار نگیرد و محتمل است 
مجموعه اصولگرایان در انتخابات ریاســت 
جمهوری از ایشــان حمایت کند و اگر گزینه 

بهتری نداشته باشیم حتما وارد گفتگو با ایشان خواهیم شد. من این موضوع را 
نفی نمی کنم اما اگر شرایط اقتضا کند و کسی به میدان رقابت با آقای روحانی بیاید، 
حتما باید به گونه ای باشد که همه اصولگرایان پشت او باشند که اگر این اتفاق 
بیفتد برنده انتخابات خواهیم بود. وی درخصوص اینکه آیا اصلاح طلبان نامزدی 
را برای انتخابات ریاست جمهوری معرفی کنند یا به حمایت از آقای روحانی ادامه 
دهند تصریح کرد: آنها ترجیح می دهند به این حمایت ادامه دهند. چرا که در سایه 

ریاست جمهوری روحانی، بهتر میدان فعالیت سیاسی پیدا می کنند.

مجلس نتوانسته از صداوسیما تحقیق کند
فاطمه ســعیدی نماینده مجلــس تصریح 
کرد: چه کســی در کشــور مــا می داند ریز 
هزینه کرد و درآمدهای سازمان صداوسیما 
چقدر است؟ ما تنها بودجه تخصیص یافته 
به ایــن ســازمان را می دانیم؛ هــر روز هم 
مسئولان ســازمان صداوسیما از بی پولی و 

کمبود منابع گلایه دارند. شــاید هم حق با آنها باشــد اما تا زمانی که ندانیم 
منابــع آنهــا چگونه تأمیــن و در کجا هزینــه می شــود نمی توانیم قضاوت 
صحیحی داشــته باشــیم. او خاطرنشــان کــرد: به طور حتم ما خواســتار 
ایجــاد تنش و چالــش میان دســتگاه های مختلف حاکمیت نیســتیم اما 
برای اشــراف بر موضوع، نیازمند اطلاعاتی هســتیم که در اختیار نداریم. 
 تاکنون هیچ مجلســی نتوانسته از سازمان صداوســیما تحقیق و تفحص 

داشته باشد.

هیئت نظارت بر مطبوعات 
با کیهان برخورد می کند؟

علی جنتی در حاشیه نشستی خبری که برای امضای 
تفاهم نامه سیاسی میان وزارت ارشاد و دانشگاه آزاد 
اسلامی برگزار شــده بود، در پاسخ به این پرسش که 
آیا روزنامه کیهان با انتشار تصاویر گوگوش، گلشیفته 
فراهانی و ... در صفحه اول خود جرمی مرتکب شده 
اســت؟ توضیح داد: من هم این عکــس را دیدم اما 
اینکه آیا انتشــار این عکس تخلف است یا نه، باید در 
هیات نظارت بر مطبوعات مطرح شود تا اگر تخلفی 
صورت گرفته بــا روزنامه برخورد شــود و در غیر این 

صورت به کارشان ادامه بدهند.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در این مورد اضافه کرد: 
در بســیاری موارد دیده شــده که نشریه ای مخالفت 
صریح با دولــت دارد اما از آنجا که ایــن مخالفت به 
معنای افترا، اتهامات ناروا، ســیاه نمایی و ... نبوده، 
تخلــف به حســاب نیامده اســت؛  در حالــی که اگر 
شامل این موارد بشود تخلف است و باید با آن نشریه 

برخورد شود.

 اگر این فیلم را دیده بودم، 
اجازه اکرانش را نمی دادم

علی جنتــی همچنین در پاســخ به این پرســش که 
گفته می شود به دلیل حاشیه های فیلم »پنجاه کیلو 
آلبالو« دستور تغییر اعضای دو شورای پروانه ساخت 
و نمایش را داده اســت، تأکید کرد: چنین دستوری 

نداده ام.
وی درباره توقیف این فیلم در شهرستان ها و ممانعت 
از راهیابی آن به شبکه نمایش خانگی در حالیکه کمتر 
سابقه داشته است، فیلمی با وجود اکران میلیاردی 
توقیف شود،توضیح داد: ما یک شورای صدور پروانه 
ســاخت داریم که در آن افرادی کــه از نظر حرفه ای 
فیلمنامه و سینما را می شناسند، درباره پروانه ساخت 
فیلم هــا تصمیم می گیرنــد و در کنار این؛ شــورای 
صدور پروانه نمایــش را هم داریم کــه معمولا افراد 
فرهیخته ای عضو آن هستند و مجوز نمایش فیلم ها 
را صادر می کنند امــا در مورد این فیلم باید بگویم که 
این اثر از زیر دستشــان در رفته است و گاهی چنین 

اتفاقاتی می افتد.
جنتی اضافه کرد: به هر حال شــورای صدور پروانه 
نمایش مجــوز اکران »پنجــاه کیلو آلبالــو« را داده 
و ایــن فیلم اکران شــد. من هم که همــه فیلم های 
ســینمایی را نمی بینم چون حوزه مربوط به خودش 
این آثــار را می بیند. امــا بعد از اکران فیلم و انتشــار 
بعضی اعتراضــات در مطبوعات متوجه شــدم این 
اعتراضات درست است چون این فیلم از نظر محتوا 
اشکالاتی دارد و در آن، روابط ناســالم و نامتعارف و 

مغایر ارزش های اخلاقی و اسلامی دیده می شود.
وزیر فرهنگ و ارشاد اســلامی اضافه کرد: علاوه 
بر این هــا آرایش های بســیار غلیظ و نامناســب در 
ایــن فیلم، الگوســازی های نادرســتی ایجاد کرده 
اســت. بنابراین اگر قبل از اکران ایــن فیلم را دیده 
بودم اجازه اکران آن را نمــی دادم. اما چون فیلم به 
نمایش درآمده بود لازم بود بعد از دیدن آن واکنشی 
نشان بدهم وگرنه احساس می شد من هم این فیلم 

را تأیید کرده ام.
وزیر ارشاد در پاسخ به پرسشی درباره موسیقی دو فیلم 
»فروشــنده« و »بارکد« که موسیقی فیلم اول توسط 
یکی از دوستان شــاهین نجفی کار شده و موسیقی 
فیلم »بارکد« هم توسط خواننده پاپ »یاس« خوانده 
شده اســت، گفت: هر دو فیلم را دیده ام و هیچ کدام 
مشــکل عمــده ای از نظــر محتوایی ندارنــد، اما به 
موسیقی شان دقت نکرده ام و توجه شما باعث شد تا 

این موضوع را دنبال کنیم.

عصر ایران نوشت: 4 گام "خمینی جوان" برای کنش گر سیاسی شدن
سید حسن در افتتاحیه دوره دهم مجلس شورای اسلامی شرکت کرد تا بیش از بیش نشان دهد از ماحرای عدم احراز صلاحیتش برای 

انتخابات مجلس خبرگان دلخور است.

 خبر آنلاین نوشت: ریاست مرکز پژوهش های مجلس از جواد لاریجانی تا نزدیکان برادرش
پس از ریاست جواد لاریجانی و با آغاز دور ششم مجلس، محمدرضا خاتمی به عنوان رئیس مرکز پژوهش ها انتخاب شد و بعد از آن احمد 

توکلی نماینده تهران توانست طی دو دوره مجلس، یعنی هفتم و هشتم ریاست این مرکز را برعهده بگیرد.

 تسنیم نوشت: پاسخ به دبه آمریکایی ها
دبه آمریکایی ها را باید پیش بینی می کردیم. اکنون بدعهدی آنها را باید به مثابه یک تجربه به تجربه نقض عهد آنها در قرارداد الجزایر 

اضافه کنیم.

 پارس نیوز نوشت: ایجاد دوقطبی و توجه به مسائل حاشیه ای؛ رسالت رسانه های نانجیب اصلاحات
رسانه های نانجیب از کار خویش دست برنخواهند داشت و به دنبال ایجاد دوقطبی و پرداختن به مسائل حاشیه ای خواهند بود که هیچ 

نفعی در زندگی مردم ندارد و غیر از خسته کردن افکار عمومی ثمری در پی نخواهد داشت.

عکس روزسایت نگار

عکس روز:در حاشیه 
سفر وزیر کشور به تبریز

خبرنامه

ازبازداشتفریدونتارفراندومدرموردیارانهها
دولت تاسف خود را درمورد حکم شلاق کارگران اعلام کرده است

محمدباقر نوبخت صبح امروز در نشســت خبری هفتگی خود با اشاره به اینکه 
علاوه بر پرداخت یارانه های نقدی به همه خانواده های مشــمول، یارانه های 
غیرنقدی نیز به صورت ســبد غذایی به خانواده های نیازمند پرداخت می شود، 
گفت:با دســتور رئیس جمهور 160 میلیارد تومان برای مــاه رمضان به وزارت 
تعاون پرداخت شــد تا به صورت سبد غذایی در اختیار خانواده های نیازمند قرار 
بگیرد. البته هیچ فرد یا خانوار نیازمندی از لیست سبد غذایی حذف نشده است.
 وی همچنین با اشــاره به نارضایتی رهبر انقلاب در عرصه فرهنگ تاکید کرد 
همه ما نسبت به عدم رضایت رهبری احساس مسوولیت کرده و تلاش می کنیم 
که شاهد رشد و ارتقاء فرهنگی جامعه باشــیم. در سال گذشته بالغ بر 5 هزار و 
300 میلیارد تومان اعتبارات فرهنگی از سوی دولت در نظر گرفته و 75 درصد 
این مبلغ به نهادهای دولتی پرداخت شــد که دولت بر این نهادها هیچ کنترلی 
ندارد. باید نسبت به آن نهادهای غیردولتی که از اعتبارات دولتی استفاده کرده 
و برون داد فعالیت های آن عدم رضایت رهبری را به همراه دارد توجه بیشــتری 
کرد و نظارت دقیق تری بر آنها انجام شود. البته همه ما مخاطب بیانات رهبری 
هستیم و دولت به نوبه خود پیگیری لازم جهت ارتقاء جایگاه فرهنگی جامعه را 
انجام خواهد داد. سخنگوی دولت درباره اظهاراتی مبنی بر یک دوره ای بودن 
روحانی گفت: هر کسی می تواند نظر خود را بیان کند. منتقدان و رقبای سیاسی 
هم برای این که عقب نمانند از هیچ اقدامی فروگذار نمی کنند. اگر این حرف ها 

آنها را آرام می کند چه اشکالی دارد که بیان شود.

بازداشت فریدون بی اساس است
نوبخت همچنین در پاسخ به این پرسش که دیدار فریدون و مصطفی تاج زاده از 
جانب رئیس جمهور انجام شده است، گفت: من نسبت به این موضوع بی خبرم.
وی همچنین درباره بازداشــت و یا احضــار برادر رئیس جمهــور افزود: وقتی 
عکس های یک دیدار منتشر می شود معلوم می شود که خبر بازداشت اشتباه و 
بی پایه است و صددرصد تکذیب می شود. قبلًا می گفتند چرا فلانی در جلسات 
حضور می یابد و اکنون می گویند چرا نمی یاید. این حرف ها بی اســاس و بی پایه 
است.  سخنگوی دولت در واکنش به اظهارات یکی از مقامات آمریکایی درباره 
باقی ماندن تحریم های ایران اظهار کرد: تحریم های نفتی و بانکی مربوط به 
مسائل هســته ای لغو شده اما باید با سرعت بیشــتری اجرا شود. ما قبل از رفع 
تحریم یک میلیون بشکه بیشــتر نمی توانستیم صادر کنیم اکنون صادرات ما 
به بیش از 2 میلیون بشــکه رسیده است. مذاکرات ما در مقوله هسته ای بوده و 

تحریم های هسته ای نیز رفع شده است.
نوبخت درباره خرید 118 هواپیمای ایرباس و آخرین وضعیت این قرارداد اظهار 
کرد: این موضوع مسیر خود را در حال طی کردن است و شورای اقتصاد آن را باید 
تایید کند. اگر در جلســه امروز شورای اقتصاد فرصت شود این پرونده رسیدگی 

شود. قرار نیست در این قرارداد ایران تضمینی پرداخت کند.

 تا پایان سال نتیجه تلاش دولت 
برای خروج از رکود مشخص می شود

نوبخت در پاسخ به پرسشی درخصوص فعالیت های دولت برای خروج از رکود 

تصریح کرد: مهمترین شــاخص رونق و رکود رشد اقتصادی است. همین که 
رشد منفی به مثبت تبدیل شــده یک موفقیت است. البته برخی تصمیمات در 
گذشته موجب عمیق تر شدن مشکلات شده ولی ما در گذشته متوقف نشدیم 
و نگاه ما به آینده اســت. من در ماه گذشــته به چند استان سفر کردم و گزارش 
اقدامات کوتاه مدت درباره فعال شدن هفت هزار واحد نیمه راکد را دریافت کردم. 
ان شاءالله تا قبل از پایان سال نتیجه سیاست های اقتصادی دولت برای ایجاد 

رونق اقتصادی مشخص می شود.
نوبخت در واکنش به گزارش سالانه وزارت خارجه آمریکا اظهار کرد: حرف های 
آنها تکراری و موضع ما همچنان قاطع است. ما هیچ یک از اظهارات غیرمنطقی 
و خصمانه آمریکا را به رسمیت نمی شماریم و آن را محکوم می کنیم و اقدامات 

خود در عرصه تامین منافع ملی را قاطعانه ادامه می دهیم.
وی در ادامه این نشســت خبری درباره فعالیتهای ســتاد اقتصاد مقاومتی نیز 
تصریح کرد: 24 بند اقتصاد مقاومتی در قالب 12 برنامه دســته بندی شــده و 
نحوه اجرای آنها نیز مشــخص شــده اســت. ما برای هر پروژه یک مدیر و یک 
برنامه زمان بندی شــده تهیــه کردیم و آنهــا در حال اجرا هســتند. ما گزارش 
فعالیتهــای خود را به رهبری تقدیم می کنیم و ایشــان در جریان فعالیتهای ما 

هستند. و از ایشان هم تشــکر می کنیم که به ما در این زمینه انرژی می دهند.

 درمورد یارانه ها بدون اجازه مجلس 
نمی توان رفراندوم برگزار کرد

نوبخت در ادامه درخصوص این که قانون این اجازه را می دهد که برای مسائل 
معیشــتی مردم مثل رایانه ها رفراندوم برگزار شــود، گفت: کشور سوییس یک 
ساز وکار خاصی برای رجوع به آراء مردم دارد اما طبق قانون اساسی ما فقط در 
مواقع خاصی رفراندوم برگزار می شــود و ما در خصوص مسائل معیشتی مردم 

بدون اجازه قانون گذار یعنی نمایندگان مردم نمی توانیم کاری انجام دهیم.
وی درباره موضوع دولت نسبت به شلاق کارگران آق دره گفت: وزیر تعاون نظر 

دولت را در این خصوص بیان کرده و مراتب تاسف خود را اعلام کرد.
نوبخت همچنین درباره نامه اوباما به رییس جمهور کشورمان اظهار بی اطلاعی 
کرد. سخنگوی دولت در پایان در پاسخ به انتقاداتی در خصوص پیگیری حقوقی 
فاجعه منا توســط دولت اظهار کرد: فعالیتها در این خصــوص ادامه دارد ولی 
احساس مسوولیت حکام عربستانی در این زمینه وجود ندارد ما دنبال استیفای 

حقوق زائران خود در حج گذشته هستیم.


